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042/22 Formannskapet PS 04.05.2022
045/22 Heradsstyret PS 11.05.2022

Saksbehandlar ArkivsakID
Olaf Michal Hella 22/1293

Orientering av tilsyn i barnevernstenesta 

Vedlegg:
Rapport frå tilsyn med barneverntenesta sitt arbeid med undersøkingar i Osterøy kommune (1)
stillingsbeskrivelse barnevern
Tilsvar til bruk av private aktørar
Tilsvar til tilsynsrapport
Vedlegg malar
Bruk av private aktører (3)
Delegering av mynde til barnevernsleiar
Delegering av mynde til leiar for familiens hus
Liste over tilsette i barnevernet 5.4.22
Oppdragsavtale mellom Osterøy barnevernteneste og
OSTERØY KOMMUNE SI RUTINE FOR BRUK AV PRIVATE AKTØRER
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Heradsstyret tek orienteringa til vitande.

Formannskapet - 042/22

FS - behandling:
Tone Mjelde, SV, ønskjer sin gildskap vurdert då ho var tilsett i barnevernet i Osterøy kommune til og 
med mars 2022.
-------------------------------------------
Tone Mjelde, SV, forlet møte
Ingen vara møtte. 
8 medlemmar/varamedlemmar tilstades
--------------------------------------------
AVRØYSTING gildskap:
Tone Mjelde, SV, vert samrøystes kjend ugild jf. fvl. §6 andre ledd.
--------------------------------------------
AVRØYSTING:
Rådmannen sitt framlegg til vedtak vert samrøystes vedteke

FS - vedtak:
Heradsstyret tek orienteringa til vitande.



Heradsstyret - 045/22

HS - behandling:
Framlegg og avrøysting kjem fram av voteringsprotokoll som ligg nedst i samla møteprotokoll.

HS - vedtak:
Heradsstyret tek orienteringa til vitande.

Saksopplysningar:
Saksopplysningar: 

Bakgrunn
Osterøy kommune hadde tilsyn med barnevernet i februar 22. Vedlagt ligg statsforvaltaren sin 
tilsynsrapport og kommunen sitt tilsvar. 

Vurdering
Rådmannen har brukt rapporten til å forbetre struktur for styring og kontroll. Det er tydeleggjort at 
internkontrollarbeidet må styrkjast i alle delar av organisasjonen. Vedlagt i tilsvaret viser rådmannen 
korleis kommunen vil endre styring, rutinar og oppfølging.

Folkehelse
Ikkje vurdert

Miljø
Ikkje vurdert

Økonomi
Ikkje vurdert

Konklusjon
Rådmannen vil bruke rapporten til læring og kvalitetsforbetring i heile organisasjonen.


